
 
                                                                                                FÖRSAMLINGSLEDNINGEN 6/2024  
 
 

1 
 

Protokoll FL 2024-03-25 
Möte i Immanuelskyrkan på Karlsdalsallén 35 
 
Närvarande: Anders Svahn 

Elin Gren 
Filip Burman 
Johan Arenius  
Jonas Brattström (ordf.) 
Lotta Erdtman 
Maria Wanche 
Sandra Edin 
Sven Helin 

 
 

Förhinder: Anders Malmstigen 
 

1. Inledning 
Jonas läser en bibeltext från Matt 6:16 om fasta och leder i bön. 

2. Välkomna nya FL medlemmar 
Presentationsrunda och fika. 

3. Godkännande av föredragningslistan 
Genomgång av föredragningslistan som godkändes.  
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4. Konstituerande val 
● Val av sekreterare. Beslut: FL väljer Anders Malmstigen som sekreterare. 

● Val av vice ordförande. Beslut: FL väljer Elin Gren till vice ordförande i FL. 

● Representanter som kontaktpersoner för olika råd/grupper. Innebörden är att man är 

utpekad kontaktperson med respektive råd. Det finns en nedskriven rutin för detta. FL 

väljer: 

o Internationella rådet Maria Wanche (Valdes av FL i detta möte) 

o Musikrådet Lotta Erdtman (Valdes av FL i detta möte) 

o Fastighetsrådet vakant 

o IMK ung Jonas Brattström 

o Gudstjänstrådet Sandra Edin (Valdes av FL i detta möte) 

o Sociala rådet Filip Burman 

o Barn och familj Elin Gren 

o Ekonomigruppen Sven Helin 

o Unga vuxna Anders Svahn 

o Omsorgsrådet Ingen kontaktperson men flera personer från FL med i rådet. 

o Teckenspråksgruppen Anders Malmstigen 

5. Uppföljning från tidigare protokoll 
• Följa upp utvärdering av uppesittarkvällen (Johan). Kvarstår. 

• Bjuda in Örjan Garpenholt med flera till ett FL möte för dialog om IMK:s engagemang i 

organisationer där vi har en huvudmannaroll eller är delaktiga genom 

styrelseengagemang: Örebro Folkhögskola, Bilda, Stadsmissionen, Sjukhuskyrkan, 

Hjälmargården och fängelsekyrkan. En rapportering skedde kring detta igår på 

församlingsmötet. (Jonas). Kvarstår.  

• Se över hur vi sparar och arkiverar dokument elektroniskt, inklusive hantering och 

tillgång till nuvarande dropbox. Filip ansvarar för det. Se punkt nedan.  

6. Föreståndarens punkt 
• Första engelskspråkiga gudstjänsten söndag 24/3. Få deltagare och inte så många 

(enbart) engelskspråkliga personer. Samlingen blev mestadels planering framöver i 

positiv anda.  

• Rekrytering av ungdomspastor pågår. Annons är ute. FL återkommer med att ta in den 

input som Eveline och Lucas levererade under kvällens möte (se nedan).  

• Kerstin Båsjö har jobbat ideellt på kontoret med administrativa sysslor men slutar till 

sommaren. Johan och Kerstin ska lista vad hon gör och se hur hon kan ersättas av 

andra. 

• Till EFKs kongress i Huskvarna får vi skicka 50 personer. Fem motioner har kommit in 

varav en från Rolf Lidskog (tillsammans med några andra).  

• Maj-Britt Backlund har fått flytta hem till Herren.  

• Johan återkommer med höstens planering på nästa möte. 
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7. Besök av ungdomsledarna Eveline och Lucas 
Eveline och Lucas presenterar ungdomsverksamheten, olika event, återkommande veckovisa 

aktiviteter, läger, medarbetardagar, utvecklingssamtal, ledarträning mm. Eveline redovisar 

hur många timmar de jobbar och räknar till ungefär 110 övertidstimmar (exklusive Bjorli) 

hittills sedan höstupptakten 2023 per person. De redovisar även en enkät till anställda för 

ungdomsarbete (31 st) i andra församlingar inom EFK.  

• Anställningsprocent? Från 25% till 180%. 

• Hur många ungdomar träffar man per vecka? Medianvärde 20. I IMK möter 

ungdomsledarna flest (ca 100 ungdomar per vecka).  

• Hur många olika individer möter man på tre månader? Median på 50. IMK möter ca 

170. 

• Relationen mellan anställningsgrad och antal ungdomar per vecka. IMK hamnar över 

medelvärdet. IMK hamnar längst från ’strecket’. 

• % anställning i förhållande till antal ungdomar? Medelvärde 3,24 ungdomar i 

förhållande till anställningsprocent. 

• Övertid? Ett antal församlingar 0% och högst 50% övertid (däribland IMK).  

• Räcker anställningen i förhållande till behoven? Både över och under i svaren bland de 

undersökta församlingarna.  

Var ser Eveline och Lucas störst behov eller som viktigast? Ledarträning/samlingar, jobba 

med hemgrupper, fika med ungdomar, läger, Konfa/Allén. 

Vad tycker Evelline och Lucas att IMK behöver i termer av anställning? Styrka i att vara två. 

Kanske behövs 150%. 

Framtidstänk? Ledargruppen är stor men vi ser behov av att lägga mera tid på att leda 

gruppen till en andlig mognad. Verksamheten bygger på ideella krafter som varit med relativt 

länge. Det behövs ett generationsskifte. De ser dock inte en självklar påfyllnad underifrån.  

Bilder som visades för FL: 
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Vi avslutade denna punkt med bön för ungdomsledarna och ungdomsverksamheten. 
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8. Träff angående EFK-rapporten ”Helighet och barmhärtighet” 
Utgår och återkommer vid nästa FL. 

9. Aktieägartillskott IMK fastighet 

Sven föredrar fastighetsbolagets behov av ett aktieägartillskott om 350 000 kr. Anledningen 

är att bolaget bl a till följd av fastighetsskatt visade ett underskott under 2023 vilket 

medförde att det egna kapitalet är förbrukat.  

Beslut: FL beslutade att tillskjuta ett villkorat aktieägartillskott till Immanuel fastighet i 

Örebro AB om 350 000 kr genom att omvandla en del av lånet till bolaget. 

10. Arkivering av dokument elektroniskt  
Filip har undersökt. I dagsläget lagrar vi i Dropbox på Anders Svahns licens. En fördel är att ha 

en licens som församlingen står för och delas med fler personer. En standardlicens med tre 

administratörer om 5 TB och med 180 dagars återskapande kostar 4600 kr per år.  

 

En fråga som ställdes är om vi har andra alternativ. Bl a har församlingen idag redan 

OneDrive, betald genom andra licenser vi har. Förslagsvis för vi över dokument från Dropbox 

till OneDrive.  

Beslut: Filip för en dialog med Patrik Wanche om hur vi kan använda OneDrive istället för 

Dropbox för elektronisk lagring av dokument.  

 

11. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

12. Avslutning 
Mötet avslutades med gemensam bön. 

 

 

 

 

Sven Helin     Jonas Brattström 

Mötessekreterare    Mötesordförande 


